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Protokoll från styrelsemöte 1 
Tisdagen 25/3 2008 hos Susanne Johnsson 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Elisabeth Henryson Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets första möte och förklarade 
mötet öppnat. 

2. Konstituering 
Vid årsmötet omvaldes Susanne Johnsson som ordförande. Vid detta möte utsågs Jeanette 
Almgren till sekreterare, Elisabeth Henryson till kassör samt Ubbe Adolfsson och Caroline 
Brattnäs till ledamöter. 

3. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 

4. Inkommen post 
Till föreningen har inkommit information om var man kan hyra hastighetsskyltar som talar om 
hur fort bilisterna kör. Föreningen skall kontakta det aktuella företaget för att undersöka 
kostnaden för detta. Önskemål har inkommit om att vi skall påpeka för Nacka Kommun att 
sättningarna på gångvägen samt gräsmattan vid Kocktorpssjön bör åtgärdas. Önskemål har 
även inkommit om att vi bör påpeka att höstens asfaltering inte blev så lyckad vid påfarten till 
Hjortängsvägen från Björknäs IP. Många bilar använder gångvägen för biltrafik vilket är 
olyckligt. Föreningen kommer påtala detta för Nacka Kommun genom NackaDialogen, som för 
övrigt alla Nackabor kan använda sig av! 

5. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. Årsmötet beslöt att årsavgiften 
ska vara oförändrad dvs. 100 kronor även detta år. Vid inbetalning av årsavgiften är det viktigt 
att man anger medlemsnumret som består av de tre första bokstäverna i gatunamnet samt 
husnumret, dvs. max 5 tecken (ex. MUR8, MUS12). Medlemskorten delas ut efter inbetald 
årsavgift. Vid behov av medlemskort tidigare alternativt uteblivet kort trots betald årsavgift ta 
kontakt med någon av styrelsemedlemmarna. 

6. Valborgsmässofirandet 
Årets värdar för firandet är boende på Musseronvägen. Det är viktigt att de boende på 
värdgatan ställer upp, utan frivilliga blir det ingen brasa. Hör av er till Susanne Johnsson om ni 
har funderingar runt detta. För att firandet skall kunna bli av beslutades att ansöka om 
eldningstillstånd. Firandet kommer att ske på sedvanligt sätt med fackeltåg från tunneln och 
sång och grillning vid brasan. Inbjudan till valborgsmässofirandet finns bifogat detta protokoll.  

7. Övrigt 
Föreläsningen vid årsmötet var uppskattat av de medlemmar som var närvarande. De som är 
intresserade av föreningens verksamhetsberättelse är välkomna att kontakt Suanne Johnsson. 
Under påskhelgen blev fastigheter i området beskjutna av paintbollgevär. Vid liknande 
händelser uppmanas alla att göra en polisanmälan! 

8. Nästa möte 
Tisdagen 6/5 2008 20.00 hos Ubbe Adolfsson 

9. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet:    Justerat: 

 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 



HEF  2008 
På  

Valborgsmässoafton  
samlas vi som traditionen bjuder vid vår 

tunnel och avtågar till majbrasan med facklor 
i ena handen, korv att grilla i den andra! 

 
Avgångstid för fackeltåget är  

20.00 
 

Varmt välkomna! 
 

 
 
 

Värdar för årets Valborgsmässofirande är medlemmar från 
Musseronvägen 

 


